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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Belügyminisztériumhoz tartozó állami üdülők 
eladásáról" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Mint ismeretes, június végén a Válasz Online birtokába került egy bizonyos dokumentum, amelyből
kiderült, hogy a Gazdasági Minisztérium 74 darab állami ingatlant, döntően tóparti üdülő eladását
tervezi.

Ezen törvényjavaslatot szavazásra bocsájtja a kormány.  Az említett állami ingatlanok között feltűnt
többek között gyermeküdülő, egyetemi és rendőrségi üdülő is.

Az érintett ágazatok dolgozói által hosszú évtizedek óta használt üdülők eladásával lényegében, a
szervezet munkavállalóitól, illetve családtagjaitól vennék el a kedvezményes nyaralás lehetőségét.
Éppen akkor, mikor egyre kevesebben engedhetik meg a belföldön történő üdülést is.

A fentiekkel kapcsolatban tisztelettel kérem Miniszter urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseimre:

 

1. Miért jó, ha a mentősök nyaraló nélkül maradnak?

2. A felsőoktatásban tanítók Ön szerint nem érdemlik meg, hogy a Balaton parton nyaralhassanak?

3.  Kapnának-e  a  rendőrségi,  oktatási,  egészségügyi  dolgozók  bármilyen  kompenzációt  a
nyaraláshoz, ha ez a lehetőség megszűnne?"A kormányfő szerint az a helyes, hogyha az állam nem
foglalkozik  üdülők  fenntartásával,  inkább  fizetésemelést  ad,  hogy  az  állami  szervek  dolgozói
tudjanak nyaralni, pihenni." Milyen összegű béremelésre lehet számítani az érintett szektorokban,
ha hatályba lép a kormányhatározat?



4. Miniszter úr szerint az érintett szakmák megfosztása az ilyen lehetőségektől nem csökkenti az
egészségügyi, pedagógusi és rendőri életpályák vonzerejét?

5. Egyeztettek-e az érintett szakszervezetekkel?

6. Ön személy szerint megfogja szavazni a határozatot?

 

Válaszát várva.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2023.08.15.
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